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BRMG-KPGiM-III.0012.119.2017 
 
 

Protokół Nr 41-11/2017 
z posiedzenia Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej Rady Miasta Gdańska, 
które odbyło się 24 października 2017 roku (wtorek), rozpoczęte o godz. 
15.00, w sali im. Seana Lestera Nr 003, Nowy Ratusz, przy ul. Wały 
Jagiellońskie 1 w Gdańsku. 
 
Obecni: według załączonych list obecności, które stanowią załącznik nr 1, 
załącznik nr 2 do protokołu.  
 
Na stan siedmiu (7) członków Komisji, w posiedzeniu uczestniczyło pięciu (5), 
czyli było quorum do podejmowania prawomocnych opinii, wniosków i innych 
stanowisk. Nieobecni: Radna Anna Kołakowska, Radny Wojciech Stybor. 
 
Posiedzeniu przewodniczył Radny Piotr Dzik – Przewodniczący Komisji 
Polityki Gospodarczej i Morskiej Rady Miasta Gdańska. 
 
Po stwierdzeniu quorum, otworzył 41 posiedzenie, powitał zebranych i 
poinformował, że porządek obrad został dostarczony radnym w terminie 
regulaminowym, porządek stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

 
Po sporządzeniu porządku zostały jeszcze skierowane projekty uchwał, 
które proponuję wprowadzić pod obrady, i tak: 
 
1. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia 

liczby punktów sprzedaży napojów alkoholowych zawierających 
powyżej 4,5% alkoholu (z wyjątkiem piwa), przeznaczonych do 
spożycia poza miejscem sprzedaży jak i w miejscu sprzedaży dla miasta 
Gdańska – druk nr 1356.  

 
Głosowanie:  
Komisja 5 głosami za - jednogłośnie przyjęła ww. projekt uchwały do porządku 
obrad i będzie go rozpatrywała w punkcie 5.1. 

 
2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie przepisów porządkowych związanych z przewozem osób i 
bagażu ręcznego pojazdami gminnego transportu zbiorowego na 
terenie Miasta Gdańska – druk nr 1360.  

Głosowanie:  
Komisja 5 głosami za - jednogłośnie przyjęła ww. projekt uchwały do porządku 
obrad i będzie go rozpatrywała w punkcie 9.1. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo.  
Przygotowując się do dzisiejszego posiedzenia stwierdziłem, że uchwała w 
sprawie przepisów porządkowych związanych z przewozem osób i bagażu 
ręcznego pojazdami gminnego transportu zbiorowego na terenie Miasta 
Gdańska była podjęta przez radę w 1999 roku. Od tego czasu była ona 
pięciokrotnie zmieniana, dzisiejsza zmiana będzie szóstą zmianą tej uchwały a 
nie ma tekstu jednolitego, żebym mógł oczytać te przepisy porządkowe.  Wobec 
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tego, gdy będzie procedowany ten punkt obrad zaproponuję Komisji przyjęcie 
wniosku, który skierujemy do Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie 
przygotowania jednolitego tekstu.  
 
Ponieważ nie ma uwag ze strony członków Komisji do porządku obrad, poddaję 
pod głosowanie następujący porządek obrad w dniu dzisiejszym: 

 

1. Rozpatrzenie i zaopiniowanie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w 
sprawie wyrażenia zgody na kontynuację najmu lokalu użytkowego przy 
ul. Wajdeloty 2 w Gdańsku w formie spółki z ograniczoną 
odpowiedzialnością.  

Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska (GZNK) 
 
2. Rozpatrzenie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie wyrażenia 

zgody na kontynuację najmu lokalu użytkowego przy ul. Kościuszki 9E w 
Gdańsku w formie spółki z ograniczoną odpowiedzialnością.  

Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska (GZNK) 
 
3. Rozpatrzenie i zaopiniowanie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w 

sprawie wyrażenia zgody na dopisanie do umowy najmu lokalu 
użytkowego przy ul. Waryńskiego 2D w Gdańsku Pani Barbary Sielawy, 
Pani Marii Żółkiewskiej, Pani Jolanty Sarpalius, Pani Wiesławy Dejk.  

Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska (GZNK) 
 
4. Rozpatrzenie i zaopiniowanie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w 

sprawie wyrażenia zgody na dopisanie do umowy najmu lokalu 
użytkowego przy ul. Stryjewskiego 23 w Gdańsku wspólnika spółki 
cywilnej - Pani Iwony Gacek.  

Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska (GZNK) 
 
5. Rozpatrzenie i zaopiniowanie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w 

sprawie wyrażenia zgody na wymianę najmowanego lokalu użytkowego 
przy ul. Chlebnickiej 27/28 i 29 na wolny prawnie i fizycznie lokal 
użytkowy przy ul. Szerokiej 18/19 i 20/21 w Gdańsku.  

Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska (GZNK) 
 
5.1. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia 

liczby punktów sprzedaży napojów alkoholowych zawierających 
powyżej 4,5% alkoholu (z wyjątkiem piwa), przeznaczonych do 
spożycia poza miejscem sprzedaży jak i w miejscu sprzedaży dla miasta 
Gdańska – druk nr 1356.  

Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
6. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę 

Rady Miasta Gdańska w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy 
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Finansowej Gminy Miasta Gdańska - Druk Nr 1357 – w zakresie działania 
Komisji. 

Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
7. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę 

Rady Miasta Gdańska w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Gdańska na 
2017 rok - Druk Nr 1358 – w zakresie działania Komisji. 

Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
8. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały RMG w sprawie wyrażenia 

woli objęcia udziałów w podwyższonym kapitale zakładowym spółki 
Gdańskie Usługi Komunalne spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z 
siedzibą w Gdańsku - Druk Nr 1312. 

Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
9. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały RMG w sprawie zasad 

gospodarowania nabrzeżami znajdującymi się w zasobie Gminy Miasta 
Gdańska - Druk Nr 1353. 

Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

9.1. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę 
w sprawie przepisów porządkowych związanych z przewozem osób i 
bagażu ręcznego pojazdami gminnego transportu zbiorowego na 
terenie Miasta Gdańska – druk nr 1360.  

Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

10. Rozpatrzenie wniosków Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie 
uregulowania stanów prawnych lokali mieszkalnych przy ul.: 

 
1) Stryjewskiego 39A/. Pismo: WGK-II.7123.127.2017.MRZ/KK(424867) z 29.09.2017r. 
2) Nowiny 4. Pismo: WGK-II.7123.176.2017.MRZ/KK(429499) z 03.10.2017 r. 
3) Nowiny 4. Pismo: WGK-II.7123.178.2017.KK (429505) z 03.10.2017 r. 
4) Nowiny 4. Pismo: WGK-II.7123.177.2017.KK (429511) z 03.10.2017 r. 
5) Konrada Wallenroda 22/6. Pismo: WGK-II.7123.199.2008.MS/AW/MRZ/KK (440663) z 

10.10.2017 r. 
6) Legnickiej 1/3. Pismo: WGK-II.7123.197.2017.KK (440673) z 10.10.2017 r. 
 
11. Sprawy bieżące, wolne wnioski, korespondencja. 
 
Głosowanie:  
Komisja 5 głosami za - jednogłośnie przyjęła ww. porządek obrad. 

 
PUNKT – 1. 

Rozpatrzenie i zaopiniowanie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie 
wyrażenia zgody na kontynuację najmu lokalu użytkowego przy ul. 
Wajdeloty 2 w Gdańsku w formie spółki z ograniczoną odpowiedzialnością.  
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska (GZNK) 
 
Pan Waldemar Rydlewski, Zastępca Dyrektora Gdańskiego Zarządu 
Nieruchomości Komunalnych 
Referując przedmiotowy wniosek powiedział m.in., że do Prezydenta został 
skierowany wniosek przez Pana Floriana Piotrowskiego, najemcy lokalu przy ul. 
Wajdeloty 2 o zmianę formy prawnej po stronie najemców z osoby fizycznej w 
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spółkę z ograniczona odpowiedzialnością. Pan Florian w tej spółce byłby 
jedynym udziałowcem. Z uwagi na to, że okres zmiany, jaki przysługuje, okres 
5 letni jest dzisiaj jeszcze nierealizowany, bo jest umowa od 2014 roku, czyli 
jest krótszy potrzebna jest opinia Komisji w tej sprawie. Z uwagi na powyższe 
proszę o zajęcie stanowiska. Pismo: UN/5348/4285/2017/ŁA (EZD: 451273) z 
dnia 16.10.2017 roku stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Czy są głosy w dyskusji?  Członkowie Komisji otrzymali 
materiał w tej sprawie drogą e mailową, więc się zapoznali ze sprawą, pytań 
nie ma. Przechodzimy do głosowania. 
 
Ustalenia: Opinia Komisji 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie wniosku 
Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie wyrażenia zgody na kontynuację 
najmu przez Pana Floriana Piotrowskiego lokalu użytkowego przy ul. 
Wajdeloty 2 w Gdańsku w formie spółki z ograniczoną odpowiedzialnością. 
 
Głosowanie: 
Komisja 5 głosami za - jednogłośnie – przyjęła i pozytywnie zaopiniowała 
wniosek Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie wyrażenia zgody na 
kontynuację najmu przez Pana Floriana Piotrowskiego lokalu użytkowego 
przy ul. Wajdeloty 2 w Gdańsku w formie spółki z ograniczoną 
odpowiedzialnością. Opinia Nr 41-11/559/140/2017 

 
PUNKT – 2. 

Rozpatrzenie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie wyrażenia 
zgody na kontynuację najmu lokalu użytkowego przy ul. Kościuszki 9E w 
Gdańsku w formie spółki z ograniczoną odpowiedzialnością.  
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska (GZNK) 
 
Pan Waldemar Rydlewski, Zastępca Dyrektora Gdańskiego Zarządu 
Nieruchomości Komunalnych 
Referując przedmiotowy wniosek powiedział m.in., że jest to podobna sytuacja 
jak we wniosku poprzednim. Pan Wiesław Kozłowski najemca lokalu przy ul. 
Kościuszki 9E chce dalej prowadzić działalność w formie spółki prawa 
handlowego z drugim podmiotem, czyli z Panem Sławomirem Mielnikiem. Z 
uwagi na to, że działalność ta została teraz jakby zgłoszona po stronie najemcy 
potrzebne jest zaopiniowanie przez Komisję przedmiotowego wniosku. Z uwagi 
na powyższe proszę o zajęcie stanowiska w sprawie. Pismo: 
UN/5347/4757/2017/ŁA (EZD: 451264) z dnia 16.10.2017 roku stanowi 
załącznik nr 5 do protokołu. 
 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Członkowie Komisji otrzymali materiał w tej sprawie drogą e 
mailową, więc się zapoznali ze sprawą, pytań nie ma. Przechodzimy do 
głosowania. 
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Ustalenia: Opinia Komisji 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie wniosku 
Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie wyrażenia zgody na kontynuację najmu 
przez Pana Wiesława Kozłowskiego lokalu użytkowego przy ul. Kościuszki 9E w 
Gdańsku w formie spółki z ograniczoną odpowiedzialnością.  
 
Głosowanie: 
Komisja 5 głosami za - jednogłośnie – przyjęła i pozytywnie zaopiniowała 
wniosek Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie wyrażenia zgody na 
kontynuację najmu przez Pana Wiesława Kozłowskiego lokalu użytkowego 
przy ul. Kościuszki 9E w Gdańsku w formie spółki z ograniczoną 
odpowiedzialnością. Opinia Nr 41-11/560/141/2017 
 

PUNKT – 3. 
Rozpatrzenie i zaopiniowanie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie 
wyrażenia zgody na dopisanie do umowy najmu lokalu użytkowego przy ul. 
Waryńskiego 2D w Gdańsku Pani Barbary Sielawy, Pani Marii Żółkiewskiej, Pani 
Jolanty Sarpalius, Pani Wiesławy Dejk.  
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska (GZNK) 
 
Pan Waldemar Rydlewski, Zastępca Dyrektora Gdańskiego Zarządu Nieruchomości 
Komunalnych 
Referując przedmiotowy wniosek powiedział m.in., że wniosek złożyła Pani 
Danuta Krawczyk, która prowadzi zakład fryzjerski i współpracuje z Paniami 
Barbarą Sielawą, Marią Żółkiewską, Jolantą Sarpalius, Wiesławą Dejk, które są 
fryzjerkami i chcą razem tworzyć współnajem. W związku z powyższym prosimy 
o zajęcie stanowiska w sprawie.  Pismo: UN/5350/3158/2017/ŁA (EZD: 
451256) z dnia 16.10. 2017 roku stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Członkowie Komisji otrzymali materiał w tej sprawie drogą e 
mailową, więc się zapoznali ze sprawą. Czy są głosy w dyskusji?  Nie ma. 
Przechodzimy do głosowania. 
 

Ustalenia: Opinia Komisji 
 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie wniosku 
Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie wyrażenia zgody na dopisanie do umowy 
najmu lokalu użytkowego przy ul. Waryńskiego 2D w Gdańsku Pani Barbary 
Sielawy, Pani Marii Żółkiewskiej, Pani Jolanty Sarpalius, Pani Wiesławy Dejk.  
 

Głosowanie:  
Komisja 5 głosami za - jednogłośnie – przyjęła i pozytywnie zaopiniowała 
wniosek Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie wyrażenia zgody na dopisanie 
do umowy najmu zawartej z Panią Danutą Krawczyk dot. lokalu użytkowego 
przy ul. Waryńskiego 2D Gdańsku Pani Barbary Sielawy, Pani Marii 
Żółkiewskiej, Pani Jolanty Sarpalius i Pani Wiesławy Dejk. Opinia Nr 41-
11/561/142/2017 
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PUNKT – 4. 

Rozpatrzenie i zaopiniowanie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie 
wyrażenia zgody na dopisanie do umowy najmu lokalu użytkowego przy ul. 
Stryjewskiego 23 w Gdańsku wspólnika spółki cywilnej - Pani Iwony Gacek.  
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska (GZNK) 
 
Pan Waldemar Rydlewski, Zastępca Dyrektora Gdańskiego Zarządu 
Nieruchomości Komunalnych 
Referując przedmiotowy wniosek powiedział m.in., że przedmiotowy wniosek 
został skierowany do Prezydenta o dopisanie do umowy najmu wspólnika spółki 
cywilnej Pni Iwony Gacek z uwagi na to, że nie ma tutaj okresu pięcioletniego 
niezbędna jest opinia Komisji w tej sprawie. Z uwagi na powyższe proszę o 
zajęcie stanowiska. Pismo: UN/5349/3158/2017/ŁA (EZD: 451247) z dnia 
16.10.2017 roku stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Członkowie Komisji otrzymali materiał w tej sprawie drogą e 
mailową, więc się zapoznali ze sprawą.  Czy są głosy w dyskusji?  Nie ma. 
Przechodzimy do głosowania. 
 
Ustalenia: Opinia Komisji 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie wniosku 
Prezydenta Miasta Gdańska sprawie wyrażenia zgody na dopisanie do umowy 
najmu lokalu użytkowego przy ul. Stryjewskiego 23 w Gdańsku zawartej z Panią 
Ewą Dawluszkiewicz wspólnika spółki cywilnej - Pani Iwony Gacek.  
 
Głosowanie: 
Komisja 5 głosami za - jednogłośnie – przyjęła i pozytywnie zaopiniowała 
wniosek Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie wyrażenia zgody na dopisanie 
do umowy najmu lokalu użytkowego przy ul. Stryjewskiego 23 w Gdańsku, 
zawartej z Panią Ewą Dawluszkiewicz wspólnika spółki cywilnej - Pani Iwony 
Gacek. Opinia Nr 41-11/562/143/2017 
 

PUNKT – 5. 
Rozpatrzenie i zaopiniowanie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie 
wyrażenia zgody na wymianę najmowanego lokalu użytkowego przy ul. 
Chlebnickiej 27/28 i 29 na wolny prawnie i fizycznie lokal użytkowy przy ul. 
Szerokiej 18/19 i 20/21 w Gdańsku.  
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska (GZNK) 
 
Pan Waldemar Rydlewski, Zastępca Dyrektora Gdańskiego Zarządu 
Nieruchomości Komunalnych 
Referując przedmiotowy wniosek powiedział m.in., że do Pana Prezydenta 
został skierowany wniosek w sprawie wyrażenia zgody na wymianę 
zajmowanego lokalu przez Spółkę Delikatesy Gdańskie przy ul. Chlebnickiej Nr 
27/28 i Nr 29. Z uwagi na to, że wynajmowany lokal dotychczasowy nie może 
spełniać dalej tej funkcji użytkowej w związku z brakiem możliwości 
podłączenia przyłącza energetycznego. Z uwagi na powyższe najemca lokalu 



7 
 

wnioskuje o wymianę tego lokalu na lokal przy ul. Szerokiej 18/19 i 20/21. Lokal 
ten jest lokalem, który w postepowaniach przetargowych w pierwszym i w 
drugim konkursie nie uzyskał aprobaty ze strony przyszłych użytkowników 
prosimy o wyrażenie opinii w tej sprawie, dotyczącej wymiany lokali.   Pismo: 
UN/5351/4697/2017/ŁA (EZD: 451261) z dnia 16.10.2017 roku stanowi 
załącznik nr 8 do protokołu. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Członkowie Komisji otrzymali materiał w tej sprawie drogą e 
mailową, więc się zapoznali ze sprawą.  Czy są głosy w dyskusji?  Nie ma. 
Przechodzimy do głosowania. 
 
Ustalenia: Opinia Komisji 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie wniosku 
Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie wyrażenia zgody na wymianę 
najmowanego przez Delikatesy Gdańskie Sp. z o.o. lokalu użytkowego przy ul. 
Chlebnickiej 27/28 i 29 na wolny prawnie i fizycznie lokal użytkowy przy ul. 
Szerokiej 18/19 i 20/21 w Gdańsku. 
 
Głosowanie: 
Komisja 5 głosami za - jednogłośnie – przyjęła i pozytywnie zaopiniowała 
wniosek Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie wyrażenia zgody na wymianę 
najmowanego przez Delikatesy Gdańskie Sp. z o.o. lokalu użytkowego przy 
ul. Chlebnickiej 27/28 i 29 na wolny prawnie i fizycznie lokal użytkowy przy 
ul. Szerokiej 18/19 i 20/21 w Gdańsku. Opinia Nr 41-11/563/144/2017 

 
 

PUNKT – 5.1. 
Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia liczby 
punktów sprzedaży napojów alkoholowych zawierających powyżej 4,5% 
alkoholu (z wyjątkiem piwa), przeznaczonych do spożycia poza miejscem 
sprzedaży jak i w miejscu sprzedaży dla miasta Gdańska – druk nr 1356. 
Oryginał projektu uchwały - druk nr 1356 stanowi załącznik do protokołu z sesji 
Rady Miasta Gdańska z dnia 26 października 2017 roku. Sprawa: BRMG - 
S.0006.400.2017 
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
Pan Piotr Kryszewski, Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki 
Komunalnej  
Referując przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w druku nr 1356 powiedział 
m.in., że proponowanym projekcie uchwały są trzy zmiany. Pierwsza zmiana to 
rozdzielenie dotychczasowych limitów, które były przyznawane łącznie w 
wysokości 1300 punktów. Teraz proponujemy rozdzielnie tego limitu na 
działalność gastronomiczną i sprzedaż detaliczną. Druga zmian tj. wzrost liczby 
punktów sprzedaży w działalności detalicznej, z 800, które były do tej pory 
ustalone w 2015 roku do 825. Trzecia zmiana to zwiększenie limitu w punktach 
gastronomicznych z dotychczasowych 500 na 700 punktów. Proponowaną 
zmianę uzasadniamy tym, że w ostatnich latach Gdańsk jest miejscem dużego 
rozwoju. Nastąpił duży wzrost liczby punktów sprzedaży. Ostatnia zmiana, 
ostatni wzrost punktów, tych detalicznych miał miejsce w roku 2004. Tutaj 
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początkowo proponowaliśmy wzrost o 50 punktów, jednak tutaj w dyskusjach, 
negocjacjach z Wydziałem Rozwoju Społecznego ostateczna wersja, ostateczny 
kształt j. 825 punktów. Taki kształt uchwały uzyskał pozytywną opinię Wydziału 
Rozwoju Społecznego.  
 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. To było do przewidzenia. Przecież patrzmy na miasto, Wyspa 
Spichrzów, ile punktów powstaje, ile sklepów powstaje, restauracji itd. Czy są 
głosy w dyskusji?   
 

Radny Piotr Borawski, członek Komisji 
Jeśli chodzi o punkty gastronomiczne tj. wzrost aż o 200 koncesji. Czy to wynika 
z tego, że taka jest już potrzeba, czy idziemy na zasadzie takiej, że dość rzadko 
mamy takie zmiany, więc już sobie robimy jak gdyby jakiś bufor? 
 
Pan Piotr Kryszewski, Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki 
Komunalnej  
To nie jest tak, że dokonujemy zwiększenia o 200 punktów, to w przeciągu kilku 
miesięcy wykorzystamy ten limit. To w pracach z Gminną Komisją 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych będziemy się pochylali nad zmianą 
tutaj lokalizacji tych punktów. Tak, że ta zmiana przyniesie nam pewne 
przeszacowanie, jeśli chodzi o liczbę już dostępnych punktów. Myślę, że na 
przełomie miesięcy mamy jeszcze pewien zasób tych punktów. 
 
Radny Piotr Borawski, członek Komisji 
Czyli to nie jest tak, że w ciągu, nie wiem np. najbliższego sezonu, czy dwóch 
te dwieście punktów wykorzystamy? 
 
Pani Barbara Starkiewicz, Kierownik Referatu Handlu 
Nie wykorzystamy. To jest pewna baza, która będzie wykorzystana przez 
następne lata. 
 
Radny Kazimierz Koralewski, członek Komisji 
Pan mówił o zmianie lokalizacji. Czy to znaczy, że leżą jakieś wnioski o to, żeby 
gdzieś tą koncesję z jednego miejsca przenieść gdzie indziej? Jak to jest? 
 
Pani Barbara Starkiewicz, Kierownik Referatu Handlu 
Nie, nie. Pan Dyrektor miał na myśli zmianę uchwały w sprawie zasad 
usytuowania punktów sprzedaży napojów alkoholowych.  
 
Radny Kazimierz Koralewski, członek Komisji 
Czyli jej jeszcze nie ma. 
 
Pani Barbara Starkiewicz, Kierownik Referatu Handlu 
Nie ma. Wystąpimy z taką uchwałą. Już podjęliśmy pewną inicjatywę. 
Zleciliśmy Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych dokonanie 
pewnych badań, takich szacunkowych. Chodzi nam o zmianę odległości 
względem obiektów chronionych i rozszerzeniem tego katalogu obiektów 
chronionych o placówki edukacyjno-wychowawcze. W związku z tym jakby ten 
limit podniesiemy, ale wykruszy nam się pewna ilość lokalizacji, która będzie 
wynikała z tych zasad usytuowania, i po prostu chcemy stworzyć dystans 50 
metrów dla obiektów, w których będzie prowadzona sprzedaż detaliczna i 30 
metrów dla gastronomi. I to nam też po prostu z rynku wyeliminuje pewne 
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punkty. To są na razie tylko wstępne takie założenia i dopiero rozpoczynamy 
pracę nad tym projektem. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję. Więcej głosów w dyskusji nie ma. Przechodzimy do głosowania. 
 

Ustalenia: Opinia Komisji 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu 
uchwały w sprawie określenia liczby punktów sprzedaży napojów 
alkoholowych zawierających powyżej 4,5% alkoholu (z wyjątkiem piwa), 
przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży jak i w miejscu 
sprzedaży dla miasta Gdańska – druk nr 1356.  
 
Głosowanie: 
Komisja 5 głosami za - jednogłośnie - przyjęła i pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały – zawarty w druku nr 1356. Opinia Nr 41-
11/564/145/2017 

 
PUNKT – 6. 

Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Rady 
Miasta Gdańska w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Miasta Gdańska - Druk Nr 1357 – w zakresie działania Komisji. Oryginał 
projektu uchwały - druk nr 1357 stanowi załącznik do protokołu z sesji Rady 
Miasta Gdańska z dnia 26 października 2017 roku. Sprawa: BRMG - 
S.0006.401.2017 
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
Pani Agnieszka Trojanowska, Zastępca Dyrektora Wydziału Budżetu 
Miasta i Podatków 
Referując przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w druku nr 1357 – w zakresie 
działania Komisji powiedziała m.in., że w zakresie działania Komisji w projekcie 
dokonuje się zmianę polegającą na zmniejszeniu wydatków w przedsięwzięciu, 
które nazywa się dokumentacja dla przyszłych projektów, a związane to jest 
konkretnie z wstrzymaniem prac projektowych dla budowy Trasy Gdańsk 
Południe – Wrzeszcz. Prace te wstrzymani w związku z brakiem decyzji w 
sprawie wyboru docelowego wariantu przebiegu trasy. Pozostałe zmiany 
szczegółowe zostały opisane w uzasadnieniu także w zakresie tego projektu. 
Dziękuję bardzo. 

 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuje bardzo. Nie ma głosów w dyskusji. Przechodzimy do głosowania. 
 
Ustalenia: Opinia Komisji 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały 
Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej 
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Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska - druk nr 1357 - w zakresie działania 
Komisji. 
 
Głosowanie: 
Komisja 3 głosami za, przy 0 głosach przeciwnych i 2 głosach wstrzymujących 
się - przyjęła i pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały – 
zawarty w druku nr 1357 – w zakresie działania Komisji. Opinia Nr 41-
11/565/146/2017 

 
PUNKT – 7. 

Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska 
zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Gdańska na 
2017 rok – w zakresie działania Komisji - druk nr 1358. Oryginał projektu 
uchwały - druk nr 1358 stanowi załącznik do protokołu z sesji Rady Miasta 
Gdańska z dnia 26 października 2017 roku. Sprawa: BRMG - S.0006.402.2017 
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
Pani Agnieszka Trojanowska, Zastępca Dyrektora Wydziału Budżetu 
Miasta i Podatków 
Referując przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w druku nr 1358 – w zakresie 
działania Komisji powiedziała m.in., że w budżecie na 2017 rok zmniejsza się 
wydatki w związku z przedsięwzięciem, o którym mówiłam przy poprzedniej 
uchwale dotyczącej WPF, czyli z dokumentacji dla przyszłych projektów. 
Wydatki zmniejszane są o prawie milion złotych. To jest zmniejszenie w 
Wydziale Programów Rozwojowych. Natomiast, jeśli chodzi o pozostałe zmiany, 
to po stronie dochodów i po stronie wydatków dokonuje się zmiany wynikającej 
z zamiany nieruchomości między gminą miasta Gdańska a spółką Versus. Gmina 
pozyskuje 5 lokali mieszkalnych usytuowanych w budynkach przy ul. Leskiego. 
Natomiast miasto oddaje nieruchomość zabudowaną budynkiem magazynowym 
przy ul. Podwale Grodzkie. Dochody w wyniku transakcji zwiększają się o 
1.154.000 złotych, i w takiej samej wysokości zwiększają się wydatki w 
Wydziale Skarbu. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję. Czy są głosy w dyskusji?   
Nie ma, przechodzimy do głosowania. 
 
Ustalenia: Opinia Komisji 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały 
Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 
Miasta Gdańska na 2017 rok - druk nr 1358 – w zakresie działania Komisji. 
 
Głosowanie: 
Komisja 3 głosami za, przy 2 głosach przeciwnych i 0 głosach wstrzymujących 
się - przyjęła i pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały – 
zawarty w druku nr 1358 – w zakresie działania Komisji. Opinia Nr 39-
9/566/147/2017 
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PUNKT – 8. 
Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały RMG w sprawie wyrażenia 
woli objęcia udziałów w podwyższonym kapitale zakładowym spółki 
Gdańskie Usługi Komunalne spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z 
siedzibą w Gdańsku - Druk Nr 1312. Oryginał projektu uchwały - druk nr 1312 
stanowi załącznik do protokołu z sesji Rady Miasta Gdańska z dnia 26 
października 2017 roku. Sprawa: BRMG - S.0006.356.2017 
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
Pan Jan Michalski, Przedstawiciel Wydziału Polityki Gospodarczej 
Referując przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w druku nr 1312 powiedział 
m.in., że projekt dotyczy podwyższenia kapitału zakładowego Gdańskich Usług 
Komunalnych o kwotę 15 milionów złotych. Temat był szeroko omawiany na 
wrześniowym posiedzeniu Komisji przy okazji zmian w budżecie miasta na rok 
2017. Podwyższenie kapitału spowoduje wzrost kapitału z 3,5 miliona złotych 
na 18.500.000 złotych. Środki z podwyższenia kapitału zostaną wykorzystane na 
zakup samochodów specjalistycznych i sprzętu. Dziękuję bardzo. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Czy są głosy w dyskusji?   
 
Radny Kazimierz Koralewski, członek Komisji 
Jakiego sprzętu, bo samochody to jest sprawa jasna? 
 
Pan Jan Michalski, Przedstawiciel Wydziału Polityki Gospodarczej 
Samochody specjalistyczne i sprzęt do mycia pojemników i mycia samochodów. 
 
Radny Piotr Borawski, członek Komisji 
Wczoraj oprócz Pana Kierownika był Pan Prezes na Komisji Budżetowej i jeśli 
kolegów to interesuje, przetarg, już zostały otwarte oferty i są oszczędności, 
jeśli dobrze pamiętam 2,5 miliona złotych. Spółka jeszcze chciałaby zakupić 
taki specjalistyczny samochód, który będzie mył pojemniki. Tak, że będzie to 
powodowało, że tak powiem, że będzie jeszcze lepsza, jakość tej usługi, którą 
będzie proponowała. I będę też chyba samochody objęte gwarancją na 5 lat, to 
też dużo nam da. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Samochody w leasingu? 
 
Radny Piotr Borawski, członek Komisji 
My kupujemy nie leasingujemy. 
 
Pan Jan Michalski, Przedstawiciel Wydziału Polityki Gospodarczej 
Ważnym elementem jest tutaj 5 letnia gwarancja. To pozwoli oszczędzić 
kilkaset tysięcy złotych na ewentualne naprawy. Najlepsza oferta była właśnie 
z pięcioletnią gwarancją, cenowo porównywalna. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Jaka to firma? 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Samochody SCANIA. 
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Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Głosów w dyskusji już nie ma. Przechodzimy do głosowania. 
 

Ustalenia: Opinia Komisji 
 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały 
Rady Miasta Gdańska w sprawie wyrażenia woli objęcia udziałów w podwyższonym 
kapitale zakładowym spółki Gdańskie Usługi Komunalne spółka z ograniczoną 
odpowiedzialnością z siedzibą w Gdańsku - Druk Nr 1312. 
 
Głosowanie: 
Komisja 5 głosami za - jednogłośnie - przyjęła i pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały – zawarty w druku nr 1312. Opinia Nr 41-
11/567/148/2017 

 
PUNKT – 9. 

Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały RMG w sprawie zasad 
gospodarowania nabrzeżami znajdującymi się w zasobie Gminy Miasta 
Gdańska - Druk Nr 1353. Oryginał projektu uchwały - druk nr 1353 stanowi 
załącznik do protokołu z sesji Rady Miasta Gdańska z dnia 26 października 2017 
roku. Sprawa: BRMG - S.0006.397.2017 
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 
Pan Leszek Paszkowski, Dyrektor Gdańskiego Ośrodka Sportu 
Referując przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w druku nr 1353 powiedział 
m.in., że w zasobach Gminy Miasta Gdańska znajdują się nabrzeża, które są 
majątkiem, który podlega udostępnianiu innym użytkownikom. Jest to 
szczególny rodzaj nieruchomości i w dotychczasowej praktyce, którą Gdański 
Ośrodek Sportu, jako zarządca nabrzeży stosował akty prawne nie zawsze 
odpowiadały potrzebom, a także specyfice nabrzeży stąd zaistniała konieczność 
kompleksowego uregulowania tychże zasad. W najbliższej przyszłości od Urzędu 
Morskiego w Gdyni zostaną udostępnione kolejne nabrzeża, czyli te od, 1 do 8, 
czyli za Bratankiem, jak i te kolejne, które będą remontowane po stronie 
Kanału Motławy a także po zakończeniu trwałości projektu na Wyspę Spichrzów, 
one wymagają też podjęcia zarządem. Przedmiotowa uchwała ma na celu 
wprowadzenie jasnych, transparentnych zasad udostępniania tych nabrzeży i 
przyczyni się do kompleksowego uporządkowania tychże zasad oraz 
gospodarowania i rozwoju tej ważnej gałęzi turystycznej, jaka jest w porcie 
gdańskim rozwijana. Z uwagi na powyższe proszę o pozytywna opinię w tej 
sprawie. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Czy są głosy w dyskusji? 
 
Radny Kazimierz Koralewski, członek Komisji 
Skąd się wzięła ta potrzeba, żeby taki regulamin, takie zasady podjąć? 
 
Pan Leszek Paszkowski, Dyrektor Gdańskiego Ośrodka Sportu 
Stosowaliśmy przepisy analogiczne do nieruchomości terenowych bądź 
lokalowych w różnym obszarze. W ustawodawstwie oraz w aktach prawnych 
nie, zarówno w uchwałach Rady Miasta Gdańska jak i Zarządzeniach Prezydenta 
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nie ma żadnych aktów prawnych, które by dotyczyły tylko i wyłącznie 
nieruchomości, bo to nie jest działalność podjęta ani na terenie, ani na lokalu, 
jest to specyficzna nieruchomość, która podlega też z uwagi na korzyści, które 
mogą z tego płynąć, no zarządzaniom. 
 
Radny Kazimierz Koralewski, członek Komisji 
Jak zdefiniowana jest ta nieruchomość? 
 
Pan Leszek Paszkowski, Dyrektor Gdańskiego Ośrodka Sportu 
Nabrzeżem przeznaczonym do oferty najmu w rozumieniu niniejszej uchwały 
jest wolny prawnie i fizycznie fragment linii brzegowej, mola pirsu oraz kanału 
portowego wraz z najbliższym terenem przyległym, przeznaczonym do postoju 
i obsługi statków znajdującej się w granicach administracyjnych Gminy Miasta 
Gdańska oznaczony w zarządzeniu Prezydenta Miasta Gdańska, zwany 
nabrzeżem. Tak naprawdę tj. urządzenie cumownicze, drabinka oraz linia 
odbojowa. Tak naprawdę ta działalność gospodarcza jest prowadzona na 
jednostce, jako takiej, która nie jest własnością gminy. 
 
Radny Kazimierz Koralewski, członek Komisji 
Czyli to nie jest żaden pas, który gdzieś tam przynależy do nabrzeża, czy innej 
części terenu? 
 
Pan Leszek Paszkowski, Dyrektor Gdańskiego Ośrodka Sportu 
Nie. To nie jest teren po prostu. To jest taka luka. Dla przykładu powiem 
Państwu, że w Krakowie oddają pachoł w dzierżawę i ustanawiają jakby, ale to 
też jest, a prawnicy mają potem dużo kłopotów. My, jako pierwsi w Gdańsku 
chcemy wprowadzić jasne transparentne zasady, gdzie w pewnym momencie 
będzie to polegało na licytowaniu stawki, którą będzie mógł użytkownik 
zapłacić za użytkowanie tego nabrzeża.  
 
Radny Kazimierz Koralewski, członek Komisji 
Dziękuję. Nie mam więcej pytań Panie Przewodniczący. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję. Głosów w dyskusji już nie ma. Przechodzimy do głosowania. 
 

Ustalenia: Opinia Komisji 
 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu 
uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie zasad gospodarowania nabrzeżami 
znajdującymi się w zasobie Gminy Miasta Gdańska - Druk Nr 1353. 
 
Głosowanie: 
Komisja 5 głosami za - jednogłośnie - przyjęła i pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały – zawarty w druku nr 1353. Opinia Nr 41-
11/568/149/2017 
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PUNKT – 9.1. 
Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w 
sprawie przepisów porządkowych związanych z przewozem osób i bagażu 
ręcznego pojazdami gminnego transportu zbiorowego na terenie Miasta 
Gdańska – druk nr 1360. Oryginał projektu uchwały - druk nr 1360 stanowi 
załącznik do protokołu z sesji Rady Miasta Gdańska z dnia 26 października 2017 
roku. Sprawa: BRMG - S.0006.404.2017 
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 
Pan Jarosław Zając, Kierownik Sekcji Usług Przewozowych w Zarządzie 
Transportu Miejskiego w Gdańsku 
Referując przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w druku nr 1353 powiedział 
m.in., że z uwagi na konieczność uregulowania zasad przewozu wózków 
inwalidzkich oraz rowerów Metropolitalny Związek Komunikacyjny Zatoki 
Gdańskiej uchwałą Nr 6/2017 z 22 marca 2017 roku zarekomendował gminom- 
członkom MZKZG – wprowadzenie w przepisach porządkowych obowiązujących 
w pojazdach gminnego transportu zbiorowego zapisów precyzujących te 
kwestie. Ogólnie rzecz biorąc dokonano wszystkich zapisów w przedmiotowym 
projekcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przepisów porządkowych 
związanych z przewozem osób i bagażu ręcznego pojazdami gminnego 
transportu zbiorowego na terenie Miasta Gdańska. Zapisano jak ma być 
ustawiony i zabezpieczony wózek inwalidzki. Określono pojazdy, w których 
mogą być przewożone wózki inwalidzkie o napędzie akumulatorowym oraz 
określono pierwszeństwo wózków inwalidzkich i dziecięcych przed rowerami. 
Dziękuję bardzo.  
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Czy są głosy, co do tego projektu uchwały?  Nie ma. 
Przestąpimy do głosowania nad tym projektem a następnie przyjmiemy 
wniosek, o którym mówiłem na wstępie posiedzenia. 
 
Pan Jarosław Zając, Kierownik Sekcji Usług Przewozowych w Zarządzie 
Transportu Miejskiego w Gdańsku 
Ja tę informację na temat jednolitego tekstu przekażę dalej, aczkolwiek na 
potrzeby Zarządu Transportu Miejskiego ten tekst ujednolicony jest na naszej 
stronie, bo my żeśmy sami go zrobili. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Na potrzeby ZTM może tak, bo według niego pracujecie, ale zmiany były i dla 
pasażera on jest nieczytelny. Zmiany były w latach 2004, 2005, 2007, 2009 i 
2015. Dziękuję. Przystępujemy do głosowania.  
 
Ustalenia: Opinia Komisji 
 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu 
uchwały Rady Miasta zmieniającej uchwałę w sprawie przepisów 
porządkowych związanych z przewozem osób i bagażu ręcznego 
pojazdami gminnego transportu zbiorowego na terenie Miasta Gdańska 
– druk nr 1360.  
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Głosowanie: 
Komisja 5 głosami za - jednogłośnie - przyjęła i pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały – zawarty w druku nr 1360. Opinia Nr 41-
11/569/150/2017 

 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Proponuję przyjęcie wniosku Komisji, który zostanie skierowany do Prezydenta 
Miasta Gdańska w sprawie przygotowania jednolitego tekstu uchwały Nr 
XVI/500/99 RMG z dnia 25 listopada 1999 roku o następującej treści: 
  
Komisja wnioskuje do Pana Prezydenta, żeby po ogłoszeniu ostatniej zmiany 
ww. uchwały, zawartej w projekcie uchwały – druk nr 1360 w Dzienniku 
Urzędowym Województwa Pomorskiego, przygotować tekst jednolity 
przedmiotowej uchwały i przedłożyć na sesję Rady Miasta Gdańska. 

 
Komisja zauważa, że uchwała w sprawie przepisów porządkowych związanych 
z przewozem osób i bagażu ręcznego pojazdami gminnego transportu 
zbiorowego na terenie Miasta Gdańska została podjęta przez Radę Miasta 
Gdańska w 1999 roku i od tego czasu została wielokrotnie zmieniona Uchwałami 
Rady Miasta Gdańska:  

 Nr XXV/748/04 z dnia 24 czerwca 2004 roku,  
 Nr XLI/1371/05 z dnia 25 sierpnia 2005 roku,  
 Nr XIV/334/07 z dnia 27 września 2007 roku, 
 Nr XXXVII/1088/09 z dnia 25 czerwca 2009 roku, 
 Nr XII/311/15 z dnia 25 czerwca 20015 roku. 

       
Ilość zmian wprowadzonych ww. uchwałami powoduje, że przepisy porządkowe 
związane z przewozem osób i bagażu ręcznego stają się nieczytelne dla 
pasażerów korzystających z transportu zbiorowego. W związku z tym Komisja 
wnosi jak na wstępnie. 
 
Głosowanie: 
Wniosek został przyjęty 5 głosami za- jednogłośnie. Wniosek Nr 41-
11/12/7/2017 stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 
 

PUNKT – 10. 
Rozpatrzenie wniosków Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie uregulowania 
stanów prawnych lokali mieszkalnych przy ul.: 

 
1) Stryjewskiego 39A.  
 
Anonimizacja danych osób fizycznych zgodnie z ustawą z 29.08.97r. o 
ochronie danych osobowych: Dz. U. 1997 Nr 133 poz. 883 z późniejszymi 
zmianami. 
 
Pismo: WGK-II.7123.127.2017.MRZ/KK(424867) z 29.09.2017 roku stanowi 
załącznik nr 10 do protokołu 
 
Opinia Nr 41-11/570/151/2017 
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2) Nowiny 4.  
 
Anonimizacja danych osób fizycznych zgodnie z ustawą z 29.08.97r. o 
ochronie danych osobowych: Dz. U. 1997 Nr 133 poz. 883 z późniejszymi 
zmianami. 
 
Pismo: WGK-II.7123.176.2017.MRZ/KK(429499) z 03.10.2017 roku stanowi 
załącznik nr 11 do protokołu 
 
 
Opinia Nr 41-11/571/152/2017 

 
3) Nowiny 4.  
 
Anonimizacja danych osób fizycznych zgodnie z ustawą z 29.08.97r. o 
ochronie danych osobowych: Dz. U. 1997 Nr 133 poz. 883 z późniejszymi 
zmianami. 
 
Pismo WGK-II.7123.178.2017.KK.429505 z dnia 03.10.2017 roku stanowi 
załącznik nr 12 do protokołu 
 
Opinia Nr 41-11/572/153/2017 
 

 
4) Nowiny 4.  
 
Anonimizacja danych osób fizycznych zgodnie z ustawą z 29.08.97r. o 
ochronie danych osobowych: Dz. U. 1997 Nr 133 poz. 883 z późniejszymi 
zmianami. 
 
Pismo WGK-II.7123.177.2017.KK.429511 z dnia 03.10.2017 roku stanowi 
załącznik nr 13 do protokołu 
 
Opinia Nr 41-11/573/154/2017 
 

 
5) Konrada Wallenroda 22.  

 
Anonimizacja danych osób fizycznych zgodnie z ustawą z 29.08.97r. o 
ochronie danych osobowych: Dz. U. 1997 Nr 133 poz. 883 z późniejszymi 
zmianami. 
 
Pismo WGK-II.7123.1.199.2008.MS/AW/MRZ/KK.440663 z dnia 10.10.2017 
roku stanowi załącznik nr 14 do protokołu 
 
Opinia Nr 41-11/574/155/2017 
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6) Legnicka 1/3.  
 
Anonimizacja danych osób fizycznych zgodnie z ustawą z 29.08.97r. o 
ochronie danych osobowych: Dz. U. 1997 Nr 133 poz. 883 z późniejszymi 
zmianami. 
 
Pismo: WGK-II.7123.197.2017.KK (440673) z 10.10.2017 roku stanowi 
załącznik nr 15 do protokołu 
 
 
Opinia Nr 41-11/575/156/2017 

 
 

PUNKT – 11. 
Sprawy bieżące, wolne wnioski, korespondencja. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Porządek obrad został wyczerpany.  
Dziękuję bardzo za udział w posiedzeniu. Informuje Państwa, że 30 
października odbędzie się wspólne posiedzenie z Komisją Strategii i Budżetu na 
temat programów operacyjnych. Porządek obrad już podpisałem i został 
przesłany do Państwa droga e mailową. Zamykam posiedzenie.  Na tym 
posiedzenie zostało zakończone – godz. 15:55. 
 

  
Przewodniczący 

Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej RMG 
 

Piotr Dzik  
 
Protokół sporządziła: 
 
Elżbieta Wajs-Deyck 


